



**PROTOKOLL STYREMØTE I  
ASKER INNEBANDY KLUBB**

**Mandag 09. mai 2016 Kl. 19.30 til 21.30.**

**Tilstede: Lars Arnevig, Eskild K. Nordby, Siv Irene Nesse, Camilla Ringstad, Mats Lynum Hartmann og Henrik Hegsvold (vara).**

**Forfall: Silje Stensrud (vara)**

**Ikke møtt:**

<b>Saksnr.</b>	<b>Sak</b>	<b>Ansvar</b>
<b>22/16</b>	<b>Godkjenning av protokoll fra møtet 13. april 2016</b>  Endre under sak 20/16 at budsjett er 80.000,- og derfor ble oppussing av treningsrommet overskredet med kr 9190,56,-	<b>Godkjent med endringen</b>
<b>23/16</b>	<b>Innebandyacademiet med Sindre Bjerknes</b>  Lars hatt møte med Sindre Bjerknes. <b>Vedtak:</b> Fra høsten 16 vil det være akademi som arrangeres av Asker IBK med Sindre Bjerknes som trener	<b>Lars</b>
<b>24/16</b>	<b>Fullmakt matrise</b>  Camilla la frem forslag på enkel og mer avansert fullmakt matrise. Styret kom med innspill. Camilla utarbeider et forslag basert på styret sine innspill som settes opp som sak på neste styremøte.	<b>Camilla</b>
<b>25/16</b>	<b>Nye drakter</b>  Salming har akseptert at vi bruker 2 år på innkjøp av nye drakter til alle lagene. Styret diskuterte hva slags drakter som er aktuelt i henhold til pris og kvalitet. Avventer endelig vedtak til vi ser hva vi får til med sponsorer.	<b>Camilla</b>
<b>26/16</b>	<b>Sponsorer på nye drakter</b>  Det er budsjettert med kr 45.000,- til nye drakter og dette er ikke nok uten at klubben klarer å få inntekter via sponsorer. Styret går for å prøve å få til 10 sponsorer på drakta. Styret diskuterte forskjellige løsninger og priser og var villig til å gjøre jobben dette innebærer.  Lars lager et utkast på et skriv for at vi skal være seriøse når vi oppsøker firmaer for å få dem som sponsor. I tillegg tar vi med både tilbudet på å være hovedsponsor og vant reklame.  Camilla får tak i bilde for å vise hvor på drakta det blir sponsorenes logoer.	<b>Styret</b>  <b>Lars</b>  <b>Camilla</b>

	Henrik lager og holder oversikt over hvem som oppsøker hvilket firma, at firmaene ikke er konkurrenter slik at alle må snakke med Henrik før de starter en prosess for å få et firma til å bli sponsor.	Henrik
27/16	<b>Trenersituasjonen på Herrelaget og Damelaget</b>  Trener for damelaget er Espen Due. Det er kommet tre søknader som svar på utlysning av trener for herrelaget (blir kun et herrelag neste sesong). Neste steg i prosessen er at Jørgen Tjelle (leder av sportslig utvalg), Lars og Eskild tar samtaler med de tre interesserte.	Eskild
28/16	<b>Nøkkelløsning og regler på treningsrommet</b>  <b>Vedtak:</b> Det henges opp en nøkkel boks med kode. Kun trenere og lagledere får koden til nøkkelboksen og kun de som skal låse opp og igjen treningsrommet. Den som låser opp er ansvarlig for bruken av rommet. Aldersgrense for bruk av treningsrommet er 16 år, er man yngre må man være i følge med en voksen.	Lars
29/16	<b>Felles sommeravslutning</b>  8 juni kl. 18.00 på Hvalstrand for spillere og deres familier. Det blir hygge, benyttelse av tråkkebåtene og andre aktiviteter. Klubben stiller med griller og hver enkelt tar med egen grillmat og drikke. Værforbehold. Mats lager et arrangement på facebook under klubbens facebook side med informasjon og «påmelding».	Mats
30/16	<b>Innebandyaktivitet for innvandrere (status)</b>  Søknad til "innebandy med mangfold" er innsendt, og planene står klare til å gjennomføre prosjektet. Vi mangler godkjenning av Norges bandy forbud, men det ser ut til at vi får godkjent prosjektet. Hvalstad asylmottak er med på dette, samt kommunen hjelper oss med det vi måtte trenge.	Eskild
31/16	<b>Fordeling av ansvarsoppgaver i styret (ny gjennomgang)</b>  Lars: Lederoppgaver og søknader Eskild: Nestlederoppgaver og web Camilla: Medlemsansvarlig og økonomiansvarlig Siv Irene: Arrangement ansvarlig Mats: Ungdomsleder/ansvarlig Henrik: Sponsoransvarlig og ansvarlig for å søke midler	Styret
32/16	<b>Eventuelt</b>  <u>Askerdagene</u> 18 juni kl. 10.00 til 15.00. Mats lager arrangement på facebook under klubbens facebook side. Mats lager «vaktplan» for spillerne i klubben for å bemanne banen og dele ut flyer. Mats skaffer spillere til dette.	Mats

	Styremedlemmene fordeler sine vakter på neste styremøte.  <u>Flyer</u> Flyer til utdeling som ranselpost på skoler må være i A4. Hvordan dette skal distribueres settes opp som sak på neste styremøte.	<b>Styret</b>  <b>Lars</b>
--	--	----------------------------------

**Videre møteplan første halvår 2016:**

Mandag 06. Juni kl. 19.30 i Heggedalshallen (flyttet fra onsdag 08. Juni)

---

Leder Lars Arnevig

---

Referent Siv Irene Nesse